

」。 NUNAVUT GAZETTE GAZETTE DU NUNAVUT

2025-07-31 Vol. 27, No. 7 / Vol. 27, n°7

NOTICE / AVIS

The full text of regulations may be accessed on the Nunavut Legislation website (https://www.nunavutlegislation.ca/en) under Source Law, Regulations of Nunavut (Annual Volumes).

Le texte intégral des règlements peut être consulté sur le site Web de la législation du Nunavut (https://www.nunavutlegislation.ca/fr) sous Textes législatifs sources, Règlements du Nunavut (volumes annuels).

REGULATIONS / RÈGLEMENTS

Registration No./ N° d'enregistrement	Title/ Titre	Registration Date/ Date d'enregistrement
R-028-2025	Medical Profession Act, coming into force Loi sur les médecins—Entrée en vigueur	2025-07-04
R-029-2025	Δ/ー・σ いるのででしょって Lーしー いる いして ロュタ Γ c Dissolution of the Sixth Legislative Assembly of Nunavut Dissolution de la sixième Assemblée législative du Nunavut Uqautigingitlugit Siksiujut Maligaliurvikmi Nunavunmi	2025-07-04
R-030-2025	�bトンドb△σ΅ σ२억゚σ▷σ◁☜⊃Γ゚ Proclamation of Election Proclamation d'une élection Avikturniami Uqagiikhimaliktuq Niruaqtaunikkut	2025-07-04
R-031-2025	Medical Profession Regulations Règlement sur les médecins	2025-07-10
R-032-2025	▷⁵Ы▷√⁵┗ △С°σЧ∩°८′°₹∩°ь° ∧⁵dьЧсс° Language of Instruction Regulations Règlement sur la langue d'instruction Uqauhiq Ilihaqtitinirmut Maliruagakhat	2025-07-10
R-033-2025	Legislation Regulations, amendment Règlement sur la législation—Modification	2025-07-14

NOTICE / AVIS

The full text of an appointment or revocation may be viewed at the office of the Chief Legislative Counsel, Department of Justice, Iqaluit, Nunavut.

Le texte intégral des nominations ou révocations peut être examiné au bureau du premier conseiller législatif, ministère de la Justice, Iqaluit (Nunavut).

APPOINTMENTS / NOMINATIONS

Appointee/	Place of residence/	Appointment no./	Term/	Effective date/ Date d'entrée en fonctions
Titulaire	Lieu de résidence	N° de nomination	Durée du mandat	

Custom adoption commissioner under the Aboriginal Custom Adoption Recognition Act:

Commissaire à l'adoption en vertu de la Loi sur la reconnaissance de l'adoption selon les coutumes autochtones :

ALLOOLOO, Seepoorah Pond Inlet A-216-2025 3 years/ 3 ans 2025-07-03

Director of Child and Family Services under the Child and Family Services Act:

Directeur ou directrice des services à l'enfance et à la famille en vertu de la Loi sur les services à l'enfance et à la famille :

PREVOST, Colette Iqaluit A-222-2025 2025-07-01 - 2025-07-01 2026-01-31

Assistant Fire Marshal under the Fire Safety Act:

Commissaire adjoint ou commissaire adjointe aux incendies en vertu de la Loi sur la sécurité-incendie :

MCDERMOTT, Robert Iqaluit A-228-2025 2 years/ 2 ans 2025-06-01 Allen John

Member of the Income Assistance Appeal Committee under the Income Assistance Act:

Membre du comité d'appel de l'assistance au revenu en vertu de la Loi sur l'assistance au revenu :

AGBO, Chioma	Rankin Inlet	A-214-2025	2 years/ 2 ans	2025-06-27
ETUNGAT, Phoebe	Iqaluit	A-215-2025	2 years/ 2 ans	2025-06-27
KISA, Nancy	Iqaluit	A-213-2025	2 years/ 2 ans	2025-06-27
TAGYEN, Romeo	Iqaluit	A-212-2025	2 years/ 2 ans	2025-06-27

Member of the Justices of the Peace Appointment and Remuneration Committee under the *Justices of the Peace Act*: Membre du comité sur la nomination et le traitement des juges de paix en vertu de la *Loi sur les juges de paix*:

TUNRALUK, Abraham Iqaluit A-220-2025 3 years/3 ans 2025-04-19

Member of the Legal Services Board of Nunavut under the Legal Services Act:

Membre de la Commission des services juridiques du Nunavut en vertu de la Loi sur les services juridiques :

ZEHR, Tim Ottawa, ON A-229-2025 3 years/ 3 ans 2025-08-17

Issuer of marriage licences under the Marriage Act:

Délivreur des licences ou délivreuse des licences en vertu de la Loi sur le mariage :

BLADES, Sharon Iqaluit A-211-2025 2025-06-26

Chairperson of the Midwifery Registration Committee under the Midwifery Profession Act:

Présidente ou président du comité d'inscription des sages-femmes en vertu de la Loi sur la profession de sage-femme :

OMILGOITOK, Heather Cambridge Bay A-226-2025 2025-07-03 - 2025-07-03

2026-09-22

Appointee/	Place of residence/	Appointment no./	Term/	Effective date/
Titulaire	Lieu de résidence	Nº de nomination	Durée du mandat	Date d'entrée en
				fonctions

Member of the Midwifery Registration Committee under the *Midwifery Profession Act*:

Membre du comité d'inscription des sages-femmes en vertu de la Loi sur la profession de sage-femme :

KANGO, Natsiq Iqaluit A-225-2025 2 years/2 ans 2025-07-03 MORGAN, Lisa Westmeath, ON A-224-2025 2 years/2 ans 2025-07-03

Vice-chairperson of the Midwifery Registration Committee under the Midwifery Profession Act:

Vice-présidente ou vice-président du comité d'inscription des sages-femmes en vertu de la *Loi sur la profession de sage-femme* :

SIMON, Stephanie West Guilford, ON A-227-2025 2025-07-03 - 2026-05-05

Chairperson of the Board of Directors of the Nunavut Business Credit Corporation under the *Nunavut Business Credit Corporation Act*:

Président ou présidente du conseil d'administration de la Société de crédit commercial du Nunavut en vertu de la Loi sur la Société de crédit commercial du Nunavut :

WALLACE, Tracy Rankin Inlet A-219-2025 3 years/ 3 ans 2025-07-07

Director of the Board of Directors of the Nunavut Business Credit Corporation under the *Nunavut Business Credit Corporation Act*:

Administrateur ou administratrice du conseil d'administration de la Société de crédit commercial du Nunavut en vertu de la Loi sur la Société de crédit commercial du Nunavut :

WALLACE, Tracy Rankin Inlet A-218-2025 3 years/ 3 ans 2025-07-07

REVOCATIONS / RÉVOCATIONS

Name/ Nom	Revocation no./	Data/ Data	Appointment no./
	Nº de révocation	Date/ Date	No de nomination

CHILD AND FAMLY SERVICES ACT—Director of Child and Family Services

LOI SUR LES SERVICES À L'ENFANCE ET À LA FAMILLE—directeur ou directrice des services à l'enfance et à la famille

O'DONNELL, Colby James A-221-2025 2025-07-01 A-240-2023 Thomas

MIDWIFERY PROFESSION ACT—vice-chairperson of the Midwifery Registration Committee LOI SUR LA PROFESSION DE SAGE-FEMME—vice-présidente ou vice-président du comité d'inscription des sages-femmes

OMILGOITOK, Heather A-223-2025 2025-07-03 A-174-2024

NUNAVUT BUSINESS CREDIT CORPORATION ACT—Director of the Board of Directors of the Nunavut Business Credit Corporation

LOI SUR LA SOCIÉTÉ DE CRÉDIT COMMERCIAL DU NUNAVUT—administrateur ou administratrice du conseil d'administration de la Société de crédit commercial du Nunavut

OWLIJOOT, Tommy A-217-2025 2025-06-21 A-030-2025

GOVERNMENT NOTICES / AVIS DU GOUVERNEMENT

EVIDENCE ACT / LOI SUR LA PREUVE

Appointments and reappointments of Commissioners for Oaths: Nominations et renominations de commissaires aux serments :

Name/ Nom Place of residence/ Lieu de résidence

MERCER, Letticia Kakak Rankin Inlet
MOSES, James Roderick Edmonton, AB
SIKSIK, Megan Rankin Inlet

Appointments and reappointments of Notaries Public: Nominations et renouvellements de Notaires publics :

Name/ Nom Place of residence/ Lieu de résidence

OSLEN-HAKONGAK, Donna Cambridge Bay ROSS, Gabriel Andrew Bridges Iqaluit

Notice of changes to the Nunavut Gazette

On July 3, 2025, *An Act to Amend the Legislation Act and Other Acts Respecting the Nunavut Gazette*, S.Nu. 2025,s.14, came into force. This Act removed the requirement for the following documents to be published in the *Nunavut Gazette*:

- The full text of regulations (previously Part II of the *Nunavut Gazette*)
- All notices under the Archives Act, the Credit Union Act, the Emergency Measures Act, the Insurance Act, the Nunavummi Nangminiqaqtunik Ikajuuti Implementation Act, and the Partnership Act
- All notices issued by the Registrar of Corporations under the Business Corporations Act
- The full text of international regulations under the *International Interests in Mobile Aircraft Equipment Act*

As a result of these amendments, the *Legislation Regulations* were amended, with effect on July 14, 2025, to no longer require the *Nunavut Gazette* to be divided into Part I and Part II. Starting with the July 2025 edition, the *Nunavut Gazette* will be published as a single publication without separate parts. The visual appearance of the *Nunavut Gazette* has also been updated.

The full text of regulations can be accessed at the Nunavut Legislation website: https://www.nunavutlegislation.ca/. The *Nunavut Gazette* will continue to include a list of regulations that are published, as well as notices of international regulations under the *International Interests in Mobile Aircraft Equipment Act*.

Notices under the *Nunavummi Nangminiqaqtunik Ikajuuti Implementation Act* will also be published on the Nunavut Legislation website.

Notices under the *Credit Union Act* and the *Partnership Act*, and notices issued by the Registrar of Corporations under the *Business Corporations Act* will be published on the website of Legal Registries Division: https://nunavutlegalregistries.ca/.

Notices under the *Emergency Measures Act* will be published on a Government of Nunavut website.

Notices under the *Insurance Act* may be published in a manner determined by the Superintendent of Insurance.

Notices under the *Archives Act* will no longer be published.

These amendments do not affect the publication of other notices in the *Nunavut Gazette*, nor the publication of appointments and revocations.

Avis de modification de la Gazette du Nunavut

Le 3 juillet 2025, la *Loi modifiant la Loi sur la législation et d'autres lois relatives à la Gazette du Nunavut,* L.Nun. 2025, ch. 14, est entrée en vigueur. Cette loi a supprimé l'obligation de publier les documents suivants dans la *Gazette du Nunavut* :

- Le texte intégral des règlements (anciennement la partie II de la Gazette du Nunavut)
- Tous les avis en vertu de la Loi sur les archives, de la Loi sur les caisses de crédit, de la Loi sur les mesures d'urgence, de la Loi sur les assurances, de la Loi sur la mise en œuvre du Nunavummi Nangminiqaqtunik Ikajuuti et de la Loi sur les sociétés en nom collectif
- Tous les avis publiés par le registraire des sociétés en vertu de la Loi sur les sociétés par actions
- Le texte intégral des règlements internationaux en vertu de la *Loi sur les garanties* internationales portant sur des matériels d'équipement aéronautiques mobiles

À la suite de ces modifications, le *Règlement sur la législation* a été modifié, avec effet au 14 juillet 2025, afin de ne plus exiger que la *Gazette du Nunavut* soit divisée en la partie I et la partie II. À compter de l'édition de juillet 2025, la *Gazette du Nunavut* sera publiée sous la forme d'une publication unique sans parties distinctes. L'apparence visuelle de la *Gazette du Nunavut* a également été mise à jour.

Le texte intégral des règlements peut être consulté sur le site Web de la législation du Nunavut : https://www.nunavutlegislation.ca/. La Gazette du Nunavut continuera à inclure une liste des règlements publiés, ainsi que les avis relatifs aux règlements internationaux en vertu de la Loi sur les garanties internationales portant sur des matériels d'équipement aéronautiques mobiles.

Les avis en vertu de la *Loi sur la mise en œuvre du Nunavummi Nangminiqaqtunik Ikajuuti* seront également publiés sur le site Web de la législation du Nunavut.

Les avis en vertu de la *Loi sur les caisses de crédit* et de la *Loi sur les sociétés en nom collectif*, ainsi que les avis publiés par le registraire des sociétés en vertu de la *Loi sur les sociétés par actions* seront publiés sur le site Web du Bureau d'enregistrement : https://nunavutlegalregistries.ca/.

Les avis en vertu de la *Loi sur les mesures d'urgence* seront publiés sur un site Web du gouvernement du Nunavut.

Les avis en vertu de la *Loi sur les assurances* peuvent être publiés de la manière déterminée par le surintendant des assurances.

Les avis en vertu de la Loi sur les archives ne seront plus publiés.

Ces modifications n'ont aucune incidence sur la publication d'autres avis dans la *Gazette du Nunavut*, ni sur la publication des nominations et des révocations.

This is an official copy published by the authority of the Territorial Printer $@2025\ GOVERNMENT\ OF\ NUNAVUT$

Ceci est une copie officielle publiée sous l'autorité de l'imprimeur du territoire ©2025 GOUVERNEMENT DU NUNAVUT